
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 24.02.2021 
 

Mødedato 

24.02.2021 

 

Mødested/lokale 

TEAMS 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Anne Gulbech Rasmussen, Jens Ove Dalby, Majbritt Skov Christensen, Torben Steenholdt, Thomas 

Brandt Pasgaard, Palle Laursen, Jeppe J Moos, Maria Størup, Iulien-Relu Apostu, Pernille Bruun 

Ganzel Jensen 
Fraværende  

Jeanette Irene Hansen, Julie Toft, Astrid Gaudesen, 

 
Dato 

03.03.2021 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Elevtrivsel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria Størup var ordstyrer. 

 

 

Heine Hansen var inviteret til at gennemgå den trivselsmåling, der var 

gennemført i klasserne i marts 2020. Målingen består af spørgsmål om: 

 

 Social trivsel 

 Faglig trivsel 

 Støtte og inspiration 

 Ro og orden 

 

Vejle Midtbyskole ligger pænt over sidste måling i 2019 på alle parametre. 

 

Generel trivsel: fra 81,4% til 91,1% 

Faglig trivsel: fra 78,2% til 83,7% 

Social trivsel: fra 85,8% til 92,1% 

Ro og orden: fra 73,7% til 77,6% 

Støtte of inspiration: fra 51,4% til 55,4% 

 

Det kan konkluderes, at der er forbedringer fra sidste måling, og at det er vores 

bedste måling siden skoleåret 2016/2017.  

 

Det er især vigtigt fortsat at have fokus på ”støtte og inspiration” og ”ro og 

orden”, hvor vi scorer lavere end ønsket. Der vil blive iværksat forskellige tiltag 

i løbet af skoleåret 2020/2021. 

 

Der var ros fra bestyrelsen over resultaterne og det videre arbejde. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

3. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 19.01.2021 

 

 

4. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Klubanalyse 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Høring vedr. 

”Udmøntning af nye 

finanslovsmidler til 

løft af folkeskolen” 

 

 

 

 

Bestyrelsen spurgte ind til, om der er et mål for, hvornår resultaterne er 

tilfredsstillende. Til dette spørgsmål blev svaret, at målet er, at målingen viser 

bedre resultater år for år. 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Formand: 

Intet nyt. 

 

Ledelse: 

Der er ikke sket ændringer i restriktionerne i forbindelse med covid-19 på 

nuværende tidspunkt. Vi har øget fokus på at få sårbare elever ind på skolen. 

Ministeriet sender en pulje ud til skolerne, så de elever, der har mistet læring 

kan får et løft. Beløbets størrelse er endnu ukendt. 

 

Der er mange elever, der har fået fint udbytte af den virtuelle undervisning, og 

vi skal huske, også at have fokus på alt det, der er gået godt. 

 

Vi er godt i gang med planlægningen af næste skoleår. Den 26.2.2021 skal vi 

indgive oplysninger om, hvorvidt vi skal ansætte eller afskedige lærere. Det er 

lidt vanskeligt, da vi ikke kender det endelige elevtal på nuværende tidspunkt. 

 

I forbindelse med, at Styrelsen for Undervisning og Kvalitet har bedt Vejle 

Kommune om at redegøre for parallelsamfundsproblematikker på Vejle 

Midtbyskole, skulle der have været afholdt møde, men mødet blev aflyst pga. 

tekniske vanskeligheder. Mødet er udsat til den 5.3.2021. 

 

Elevrådet: 

Elevrådet var ikke repræsenteret på mødet. 

 

 

Børne- og familieudvalget har bedt om, at der bliver udarbejdet en analyse af 

klubområdet drevet af Uddannelse & Læring. Analysen skal behandles i 

udvalget inden sommerferien. I den forbindelse ønskes det at bestyrelsen 

besvarer et spørgeskema. Det blev besluttet, at Jeppe Moos, Palle Laursen og 

Thomas Pasgaard udarbejder oplæg til besvarelse. Punktet sættes på dagsorden 

til mødet den 24.3.2021. 

 

 

 

Vejle Kommunes andel af finanslovsmidler til ”Et generelt løft af folkeskolen” 

udgør i 2021 2,7 mio. kr. Der er udarbejdet to forskellige modeller for 

udmøntning af midlerne. Bestyrelsen er inviteret til at afgive høringssvar. Det 

blev beslutte, at anbefale model 2. Anne Gulbech udarbejder høringssvar. 

 

 



 

 

 

 

 

 

7. Kvalitetsrapport 

 

 

 

 

8. Visitation 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Revidereing af 

”Politik for sund 

kost” 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Revidering og 

opsamling af årshjul 

 

 

11. Forældrehenvendels

er 

 

 

12. Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anne Gulbech gennemgik kvalitetsrapporten, som der er modtaget meget ros 

for. Rapporten kan være et godt dokument i forbindelse med udarbejdelse 

bestyrelsens årshjul. Det er vigtigt, at skolen er klar til at lytte, også til kritik. 

 

 

Bestyrelsen havde ønsket at få en gennemgang af forløbet for henvisning til 

visitationsudvalget. Der er udarbejdet procedure for forløbet. Anne Gulbech 

gennemgik proceduren, der beskriver både den pædagogiske og den 

administrative sagsgang.  

 

Visitationsudvalget har tre årlige visitationsrunder. På visitationsmødet deltager 

skoleleder, for at kunne besvare afklarende spørgsmål. Skoleleder kan ikke 

bestemme, om et barn skal visiteres, men kan vejlede. 

 

Det er et håb, at færre elever visiteres. 

 

Proceduren sendes ud sammen med referatet. 

 

 

Torben Steenholdt havde udarbejdet et udkast til en ny ”Sundhedspolitik”. 

Politikken var delt op i punkterne ”Kost” og ”Bevægelse”. Det blev drøftet, 

hvorvidt ”Trivsel” burde være en del af politikken, men der var enighed om, at 

det ville blive for omfattende. Til gengæld blev det anerkendt at ”søvn” blev 

nævnt. Det blev foreslået, at udvide politikken til også at omfatte ”Skærmtid”, 

selv om det ikke er nemt at reducere skærmtiden i øjeblikket pga. Covid-19. Det 

blev besluttet, at udgangstilladelse for de ældste elever ikke skulle indgå. 

Punktet sættes på dagsorden til næste møde, hvor alle har haft bedre mulighed 

for at læse udkastet. 

 

 

Der var ingen ændringer til årshjulet. 

 

 

 

Der var ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Jens Ove Dalby takkede bestyrelsen for det gode samarbejde og det stor 

engagement. 

 

Jeppe Moos indkalder Palle Laursen og Thomas Pasgaard til arbejdet med 

”Klubanalyse” 

 

 

Næste møde onsdag den 24.3.2021 kl. 17.30 – 20.00  


